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 Ordförandes signatur                     Justerares signatur 

§ 27  

Frågor från nämndens ledamöter och ersättare 

Kort remisstid 

Emelie Roxby Schüsseleder (V) framförde följande förslag till beslut.  

 

 Att nämnden hemställer till kommunstyrelsen att påtala 

problemet med den lokala demokratin vid för korta remisstider 

till regeringen. 

 

Stadsdelsnämnden fick en remiss från Socialstyrelsen om förslag till 

föreskrifter och allmänna råd om dokumentation inom socialtjänsten 

samt allmänna råd om socialnämndens ansvar för barn och unga. 

Remisstiden var väldigt kort och yttrande skulle vara inlämnat senast 

31 januari. Förlängning av remisstiden medgavs ej och ett 

tjänsteyttrande fick därför utformas som ett anmälningsärende till 

nämndens sammanträde 140206. Vi anser att det är av yttersta vikt att 

samtliga partiet ges möjlighet att yttra sig i remisser som ett led i den 

lokala demokratin. Vi hemställer därför till kommunstyrelsen att 

påtala detta problem till regeringen. 

 

Stadsdelsnämndens beslut 

Samtliga ledamöter ställde sig bakom framlagt förslag, vilket därmed 

har bifallits av nämnden. 

 

Rutiner för hantering av brukares pengar 

Jan Bressler (FP) undrade om det finns rutiner för hur man hanterar 

brukarnas pengar. Ingela Kristiansson berättade att det finns 

förvaltningsövergripande rutiner samt rutiner för enskilda boenden. 

De ska nu ses över och uppdateras. 

 

Seniorlägenheter 

Olle Andretzky (M) undrade hur det går med byggnationen av 

seniorboenden i servicehuset. Lars Arvidsson förklarade att 

diskussioner pågår.  

 

Byggnation i Örby 

Olive Carlson (MP) undrade om det finns planer för byggnation i 

Örby. Förvaltningen återkommer med besked. 
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